
 
 
 

 

 

 
Protokoll styremøte i Tasta & omegn sykkelklubb 
 
Møtenummer:   10/2023 
Dato:   08.11.2023 
Kl:   2015 
Sted:   Teams 
Innkalt:  Styret og vararepresentanter  
Tilstede:  John Øivind, Mari, Thea, Jan Olav, Kristin og Lasse 
Frafall:        Niklas og Robert 
 
 

Sakliste 
 
23/103  Godkjenning av protokoll fra styremøte 03.10.23 
  
Vedtak:  
Godkjent 
 
23/104 Dato og referent for neste styremøte 
 
Vedtak:  
Referent Robert 
Dato: onsdag 6.12 kl 1930 på Teams 
 
23/105 Økonomi  

a. Likviditet 
b. Inntekter 
c. Kostnader 
d. Regnskap vs budsjett 
e. Prognose 

 
Vedtak:  

a. Klubben har 605’ på bok. 
b. Etter noe forsinkelse med innkreving, er nå faktura på utestående egenandeler på 

CLT på vei inn i bank. Noe oppfølging av etternølere må gjennomføres. Rest fra 
Mallorcaturen faktureres omgående. Forventer at mesteparten av utestående 
egenandeler er kommet inn til neste styremøte. 

c. Ingen overraskelser mtp på kostnader siden forrige periode.  
d. Posten for ritt- og turstøtte er stor og nesten urørt. 
e. Det går mot et regnskap i balanse og ikke et underskudd på 87’ som det er 

budsjettert med. 
 

23/106 Overgang til Klubbadmin 
Oppfølging fra forrige styremøte. Status faktureringssystem og hjemmeside.  



 
 
 

 

 

 
Vedtak:  
Et par systemer (Eaccounting og SendRegning) er delvis testet ut, utfordringen ser ut til å 
være import av medlemmer. Dette må være enkelt å få til. 
Til neste møte,høre med naboklubbene og mer testing. Det åpnes også for å bruke noen 
hundre kroner på testing. Ansvar John Øivind 
Klubbadmin. Faktura til medlemmer, kan Niklas ta denne? 
 
23/107 Hjulebord 

Fredag 24. november. Status.  
 
Vedtak:  
Vi aksepterer proforma faktura, altså forhåndsbetaling da dette blir enklere en 
kredittvurdering. 
 

23/108 Treningsleir 2024 

Mallorca. Status.  
 
Vedtak:  
Treningsleir avlyses pga liten oppslutning. Kun 8 påmeldte utover de som reiser på 
egenhånd. Disse som har meldt interesse for tur oppfordres til å organisere tur selv.  
  
23/109 Kurs stasjonærvakter 
Erfaringen fra TOSKaskabet viser at det vanskelig å skaffe stasjonærvakter. Skal vi 
arrangere kurs i løpet av vinteren? 
 
Vedtak: 
Lasse tar kontakt med Bogafjell, Bryne, Klepp for å få med deltakere 
 
23/110 Jæren Gran Fondo 13.04.24 
Viser til mail fra Bogafjell Sykkelklubb. 
 
Vedtak: 
Gruppeførere, spør i motivatorgruppen.  
Tosk stiller seg positive til forslaget fra arrangøren. 
Lasse gir tilbakemelding til Bogafjell. Praktisk gjennomføring og markedsføring settes opp 
som sak på seinere styremøte.  
 
23/111 Kick-off 2024 
Foredragsholder og anna moro? Tidspunkt? 
 
Vedtak:  
Thea: detaljert skisse for arr. til neste møte, foredragsholder, tidspunkt osv. 
 
23/112 Håndbok ritt 

Oppdatere håndbok ritt. Inkludere Omegnkross?  
 
Vedtak:  
Kvalitetsgjennomgang av håndboken av Lasse, Jan Olav og Robert, til neste møte. 
Håndboken skal gjelde for TOSKaskabet.  

https://docs.google.com/document/u/0/d/1dKJxhahVQj6RfGh9QGr9ThvNy2wgsayB/edit


 
 
 

 

 

 
23/113  Årshjul TOSK, ansvarsfordeling TOSK-styret - status 

a. Årshjul 
Klubbritt i årshjulet: Følgende ritt ligger nå i årshjulet TOSKmesterskapet (april) og 
TOSKaskabet (september). I tillegg arrangeres Omegnkross i november. Hva skal ligge i 
årshjulet framover? 
 
Vedtak:  
TOSKmesterskapet tas ut av årshjulet 

 
b. Ansvarsfordeling  

Gjennomgås for kvalitetssikring 
 
Vedtak: 
 
23/114 Årets TOSK 
Forslag fra styret til årets hederpris? 
 
Vedtak: Det kan jo ikke skrives i referatet ;)  
 
23/115  Eventuelt 

a.  
Søknad om støtte til reise og deltagelse i VM masters. 
 
 Vedtak:  
VM Masters er et aktivt ritt og vi støtter deltagelse med reise kr 500 og påmelding kr 450 
John Øivind besvarer innkommet søknad. 

b.  
 
Vedtak:  
 
 

c.  
 
Vedtak:  
 
  
 
Vedtak:  
 
 

d.  
 
Vedtak:  

-  
 

https://docs.google.com/document/d/1foNLwjUq-d3EEyihxD4mLWb6dEJb13z4Lq2dQZdDnD8/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1SCM2doDXIr-2Aynmy3rW2AGfy9KoqiHVPoT1vcvWXl8/edit?usp=sharing


 
 
 

 

 

e.  
 
Vedtak:  

-  
 

 


